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Zmiany w PowiecieDajmy dzieciom szansę 
sprawdzić się na scenie!

Umowa na modernizację 
SUW Powstańców podpisana

Ogłosiliście Państwo casting 
m.in. na łamach MGR, do 
spektaklu w teatrze WOW. 
Proszę opowiedzieć o tym 
projekcie. Do kogo jest skie-
rowany?
Natalia Miecznikowska–Amin:  
Projekt skierowany jest do 

dzieci w wieku 8-12 lat. 
Liczymy na młodych arty-
stów, którzy zaprezentu-
ją nam swoje talenty.  Jednak 
chcemy, żeby spektakl był dla 
wszystkich, zarówno dzieci, 
jak i osób dorosłych. 

Anna Głogowska i Andrzej Zbyszyński

Janusz Tomasz Czarnogórski, prezes Zarządu PWiK w Ząbkach Sp. z o.o., 27 sierpnia podpisał 
umowę z wybraną w przetargu firmą „PROJPRZEM EKO” Sp. z o.o. z Zamościa, na przebudo-
wę Stacji Uzdatniania Wody przy ul. Powstańców 2c w Ząbkach. 

Ze strony Wykonawcy 
umowę podpisali prezesi Zarzą-
du - Miłosz Zabłocki oraz Jacek 

Merda. Umowa została podpi-
sana w wariancie „zaprojektuj 
i wybuduj”, a przypadku tego 

SUW’u dosłownie „zaprojektuj 
i zmodernizuj”. 

Stowarzyszenie „Nie daj się nudzie” z Kobyłki i nowa fundacja 4US utworzyli WOW Teatr 
Tańca i Muzyki. Do udziału w projekcie zapraszają dzieci w wieku 8-12 lat z powiatu woło-
mińskiego i okolic. Rozmawiamy o tym z inicjatorami i instruktorami: Anią Głogowską, Na-
talią Miecznikowską-Amin i Andrzejem Zbyszyńskim.

(dokończenie na str. 6)

Radni przyjęli rezygnację z 
funkcji przewodniczącego Rady 
Roberta Perkowskiego, którego 
następcą został przedstawiciel 
klubu radnych Prawo i Sprawie-
dliwość, radny Adam Pietrzak,  
dotychczasowy przewodniczą-
cy Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Prorodzinnej.

Robert Perkowski, dzięku-
jąc Radzie za dobrą współpra-
cę, w bardzo emocjonalnym 
i poruszającym wystąpieniu, 
wyjaśnił powody swojej rezy-
gnacji. Dowiedzieliśmy się, że 
z samorządem związany jest 
od września 1998 roku, kiedy 
to został radnym Miasta Ząb-

ki. Od 2002 r. reprezentował 
swoje miasto w Radzie Powia-
tu Wołomińskiego. Od 2006 
do 2018 roku pełnił funkcję 
burmistrza Ząbek. W 2018 
startował do Rady Powiatu 
Wołomińskiego i został jej 
przewodniczącym. 

W piątek 4 września odbyła się nadzwyczajna XXIII Sesja Rady Powiatu Wołomińskiego. 
W trakcie obrad radni dokonali zmian personalnych na stanowiskach przewodniczącego Rady 
oraz wicestarosty.

(dokończenie na str. 4)

Czy po wystawieniu spektaklu, 
co zaplanowaliście Państwo 
na styczeń 2021, dzieci i mło-
dzież zaangażowana do tego 
przedsięwzięcia zakończy swo-
ją przygodę z teatrem WOW, 
czy może ma szansę na jej kon-
tynuację?
Natalia Miecznikowska–Amin: 
Zaplanowaliśmy kolejny casting, 
po którym dzieci będą mogły 
wziąć udział w letnim projekcie, 
w formie wyjazdowej. Zorgani-
zujemy tygodniowy obóz arty-
styczny, na koniec którego wy-
stawimy kolejny spektakl. 

Czy już wiadomo, jaką sztukę 
chcecie Państwo wystawić?
Andrzej Zbyszyński: Mamy do 
dyspozycji dwa scenariusze z 
przygotowaną muzyką, chore-
ografią i grą aktorską. Niech ta 
informacja będzie niespodzian-
ką. Po zakończonym castingu 
uczestnicy naszego teatru mu-
zycznego dostaną przydział ról 
i wtedy dowiemy się, jaki tytuł 
będzie miała pierwsza premie-
ra teatru.

Zajęcia w dobie koronawirusa 
mogą budzić pewne obawy. Jak 
Państwo chcecie zadbać o bez-
pieczeństwo młodych wyko-
nawców?
Natalia Miecznikowska–Amin: 
Casting oraz zajęcia odbywać się 
będą w zaprzyjaźnionym Cen-
trum Edukacyjnym Brzechwy. 
To nowoczesna placówka, w 
której przestrzegane są wszyst-
kie zalecenia GIS. Wprowadzi-
my te zasady, do których jeste-
śmy zobowiązani. 

(dokończenie na str. 4)
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Piotr Uściński  - Prosto z Sejmu

Zapraszamy do Biura Posła Piotra Uścińskiego 
w Wołominie ul. Ogrodowa 14, 

Ząbki ul. Wojska Polskiego 1, II piętro. 
Tel. 731 970 077, 

a także do Mobilnego Biura Posła Piotra Uścińskiego, 
które może dojechać wszędzie, gdzie jest potrzebne 

(na terenie powiatów podwarszawskich) 
tel.: +48 731 97 00 77,  email: biuro@uscinski.pl

„Wspólnie brońmy rodziny” 

Warszawska Uczelnia Medyczna to pewny start

Pożegnanie proboszcza 
Jana Andrzejewskiego

Absolwenci szkół średnich 
właśnie decydują o swojej za-
wodowej przyszłości. Tę stabil-
ną, gwarantuje najstarsza nie-
publiczna uczelnia w Polsce 
– Warszawska Uczelnia Medycz-
na im. Tadeusza Koźluka.

Zawody medyczne zyskują 
coraz większą rangę. Trwająca 
wciąż pandemia obnażyła pilność 
napływu nowych kadr. Naszym 
celem jest jak najlepsze wykwa-
lifikowanie absolwentów kierun-
ków medycznych. Jesteśmy do 
tego w pełni przygotowani. – za-
pewnia prof. Waldemar Dęb-
ski, rektor Warszawskiej Uczelni 
Medycznej.

Uczelnia prowadzi studia li-
cencjackie i magisterskie na kie-
runkach: pielęgniarstwo, ko-
smetologia, dietetyka, jednolite 
studia magisterskie na kierunku 
fizjoterapia, studia inżynierskie 
na kierunku informatyka i stu-
dia licencjackie na kierunku ad-
ministracja. 

Studia prowadzone są w try-
bie stacjonarnym i niestacjonar-
nym. 

Siłą WUMed jest profesjo-
nalnie wyposażona baza dydak-
tyczna i kadra wykładowców 
najwyższej klasy. Wyróżnikiem 
jest także przestronny własny 
kampus w dogodnej lokaliza-
cji stolicy. Warszawska Uczelnia 
Medyczna jest w pełni przygoto-

wana do nauczania on-line. 
Studenci wszystkich kierun-

ków mają gwarantowaną prak-
tykę w renomowanych placów-
kach opieki zdrowotnej, m.in. 
w stołecznych szpitalach: Pra-
skim, Wolskim, Solec, Czernia-
kowskim, Bródnowskim, oraz 
Instytutach: Pomnik Centrum 
Zdrowia Dziecka oraz Narodo-
wy Instytut Geriatrii, Reumato-
logii i Rehabilitacji. Partnerami 
WUMed są także firmy infor-
matyczne, gabinety odnowy 
biologicznej i laboratoria ko-
smetyczne. Na stołecznym ryn-
ku edukacyjnym uczelnię wy-
różnia także konkurencyjne 
czesne i promocyjne systemy 
opłat.

Nowym, budzącym duże 
zainteresowanie maturzystów 
kierunkiem,  jest Fizjoterapia.

To z pewnością profesja przy-
szłości. Dyplomowany fizjotera-
peuta nie zostanie bez pracy. Żeby 
jak najlepiej przygotować na-
szych absolwentów do wykony-
wania zawodu, oddajemy do ich 
dyspozycji profesjonalnie wypo-
sażone pracownie kinezyterapii, 
fizykoterapii, terapii manualnej, 
masażu i ćwiczeń grupowych, 
pracownie anatomii, fizjologii,  
fizjologii wysiłku i diagnosty-
ki funkcjonalnej, pracownie po-
staw ratownictwa medycznego. 
W kampusie działa także Akade-

mickie Centrum Medyczne posia-
dające własny zakład rehabilitacji 
wyposażony w nowoczesny sprzęt 
diagnostyczny i rehabilitacyjny. - 
informuje rektor WUMed.

Wiodącym kierunkiem 
studiów w WUMed jest Pielę-
gniarstwo.

Zawód pielęgniarki ma coraz 
wyższą pozycję, zarówno w syste-
mie ochrony zdrowia, jak i w ran-
kingach zaufania społecznego. To 
dobrze, że mówi się o niezwykle 
ważnej roli personelu pielęgniar-
skiego. Zdecydowanie jest to za-
wód zaufania publicznego. War-
to podkreślić, że dyplomowana 
pielęgniarka jest pełnoprawnym 
członkiem zespołu terapeutycz-
nego. – mówi prof. Joanna Jasiń-
ska, prorektor ds. dydaktycznych 
Warszawskiej Uczelni Medycz-
nej.

Studia pielęgniarskie w 
WUMed są dwustopniowe. Li-
cencjackie – I stopnia przygo-
towują m.in., do.: świadczenia 
opieki zdrowotnej, zarządzanie 
opieką zdrowotną, promocji i 

edukacji zdrowotnej. Pielęgniar-
ka posiadająca dyplom ukończe-
nia studiów, co najmniej I stop-
nia na kierunku pielęgniarstwo, 
ma prawo wystawiać recepty na 
niektóre leki. 

Studia magisterskie - II stop-
nia, na kierunku pielęgniarstwo 
zwiększają samodzielność pie-
lęgniarki w zakresie wykony-
wania, bez zlecenia lekarskiego, 
świadczeń zapobiegawczych, dia-
gnostycznych, leczniczych i re-
habilitacyjnych, samodzielne or-
dynowanie niektórych leków, 
środków spożywczych specjalne-
go przeznaczenia żywieniowego, 
wyrobów medycznych oraz wy-
pisywanie recept.  –  dodaje prof. 
Jasińska.

Podobnie jak w przypadku 
fizjoterapii, studenci pielęgniar-
stwa uczą się w profesjonalnie 
wyposażonych pracowniach. Są 
to laboratoria umiejętności pie-
lęgniarskich dla pacjentów do-
rosłych i pediatrycznych, badań 
fizykalnych oraz podstaw ratow-
nictwa medycznego.  

Podczas dziękczynnej, uro-
czystej mszy świętej, która odby-
ła się 20 sierpnia z udziałem J. E. 
ks. biskupa Romualda Kamiń-
skiego w Kościele Św. Trójcy w 
Kobyłce, starosta Adam Lubiak 
złożył podziękowania ks. prała-
towi Janowi Andrzejewskiemu 
– ustępującemu proboszczowi 
Parafii, za wieloletnią posługę 
kapłańską. Starosta podkreślał 
bardzo dobrą współpracę w 
zakresie organizacji wspólnych 
uroczystości patriotycznych i 
religijnych, w tym obchodów 
100. rocznicy Bitwy Warszaw-
skiej. 

Nowemu proboszczowi 
Parafii, ks. Jackowi Dębskiemu, 
złożył życzenia wytrwałości i 
życzliwości ludzkiej w wypeł-
nianiu powierzonej mu misji. 
W ramach podziękowań Staro-
sta w imieniu Zarządu wręczył 
ks. Prałatowi kwiaty i obraz z 
postacią ks. Ignacego Skorupki. 
W uroczystości wzięła udział 
także Izabella Dziewiątkow-
ska – członek Zarządu Powiatu 
oraz radni Powiatu Wołomiń-
skiego, przedstawiciele władz 
i radni gminy Kobyłka z bur-
mistrz Edytą Zbieć na czele, dy-
rektorzy szkół oraz parafianie.

20 września w Warsza-
wie odbędzie się kolejny 
Marsz dla Życia i Rodziny. 
W tym roku, z wiadomych 
względów, wyjątkowo nie bę-
dzie stu kilkudziesięciu mar-
szy w całej Polsce, nie będzie 
też marszu w Wołominie, w 
którego organizację od lat 
jestem zaangażowany. Tym 
bardziej zachęcam wszyst-
kich do udziału w warszaw-
skim wydarzeniu. Można i 
trzeba to zrobić rozważnie 
i bezpiecznie, zachowując 
oczywiście odpowiednie za-
sady sanitarne.

Tegoroczne hasło „Wspól-
nie brońmy rodziny” jest od-
powiedzią na nasilające się 
ataki lewicowych środowisk 
i aktywistów, którzy poprzez 
swoje prowokacje i działalność 
naruszają podstawowe warto-
ści i zasady obowiązujące w 
naszym społeczeństwie. 

„Jako Centrum Życia i 
Rodziny zauważamy wiele 
obszarów, w których ideolo-
dzy LGBT chcą docierać do 
najmłodszych i promować 

wśród nich postawy i poglą-
dy sprzeczne z prawem na-
turalnym i chrześcijańskim 
modelem wartości. Przenik-
nięcie „antywartości” pro-
mowanych przez lewicowych 
ideologów może oznaczać 
rozpad rodziny, problemy z 
jej założeniem, a także rezy-
gnację z posiadania dzieci. 
Świadomi tych zagrożeń jako 
strona społeczna reagujemy 
już teraz, nim będzie za póź-
no” – mówi Paweł Ozdoba, 
prezes Centrum Życia i Ro-
dziny, organizatora marszu.

Trudno nie zgodzić się z 
organizatorami marszu. Fak-
tycznie narasta agresja wobec 
rodziny, Kościoła, uniwer-
salnych wartości, na których 
opiera się nasza cywilizacja. 
Barbarzyńcy kulturowi za 
wszelką cenę chcą oderwać 
nas od korzeni. Dlatego trze-
ba działać. Często nie wie-
my, co robić, jak walczyć w 
tej słusznej sprawie. Tu ma-
my możliwość działania na 
wyciągnięcie ręki, udział w 
marszu jest pokojową mani-
festacją naszej postawy. Po-
każmy siłę!

Spotykamy się w nie-
dzielę 20 września o godzinie 
12.00 na Placu Zamkowym 
w Warszawie, przemaszeru-
jemy do kościoła pw. Święte-
go Krzyża przy Krakowskim 
Przedmieściu. 

Jeszcze raz zapraszam!
Piotr Uściński

Poseł na Sejm RP
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słyszy doskonalesłyszy doskonale
Pani Maria (49 lat) przez całe życie borykała się z wadą słuchu, która skutecznie uprzykrzała jej życie. Gdy okazało się, że może 
całkowicie ogłuchnąć, prawie się załamała. Na szczęście trafiła na innowacyjną kurację stworzoną przez niemieckiego na-
ukowca, która w 21 dni całkowicie przywróciła jej słuch. A wszystko bez operacji i innych nieskutecznych lub drogich metod.

Problemy ze słuchem miała od urodzenia. 
Niemiecka kuracja bezinwazyjne likwiduje nawet najpoważniejsze wady słuchu.

Urodziłam się 
z niedosłuchem, 
który ciągle się 
pogłębiał więc 
szybko zaczęłam 
nosić aparat słu-

chowy. Nie cierpiałam go, bo wżynał mi się 
w skórę za uszami, jednak bez niego nic bym 
nie słyszała. I tak nosiłam go przez 45 lat.

Przez swoją wadę miałam wiele proble-
mów, także ze znalezieniem pracy. Kilka lat 
temu wraz z mężem i dziećmi przeprowa-
dziliśmy się do Niemiec do Stuttgartu, bo 
brat męża załatwił nam tam pracę w fa-
bryce. Początkowo radziłam sobie nieźle, 
szczególnie, że trochę znam niemiecki. Ale 
po roku wszystko się zmieniło.

Przez ciągły huk na hali, w której pracuję 
mój słuch zaczął się bardzo pogarszać. Na-
gle przestałam rozumieć co mówią do mnie 
dzieci, nie słyszałam dźwięków samochodów 
na ulicy, a co gorsza nie docierały do mnie 
polecenia szefa i przez to ciągle miałam ja-
kieś problemy. Po kolejnej poważnej wpadce 
wściekł się i zagroził nawet, że mnie wyrzuci. 

Załamana poszłam do laryngologa. Powie-
dział mi, że muszę natychmiast zwolnić się 
z pracy w fabryce, ale i tak nie ma gwarancji, 
że mi to pomoże. Radził, by przygotować się 
na to, że za niedługo zupełnie stracę słuch 
i zalecił zapisanie się na operację. Kiedyś o niej 
czytałam, jest bardzo ryzykowna i może się 
skończyć fatalnie. Byłam przerażona, bo nie 

mogłam sobie pozwolić ani na bezrobocie, ani 
na drogi i niepewny zabieg.

Innowacyjna terapia  
likwiduje każdą  

wadę słuchu
Po tym wszystkim wyżaliłam się żonie 

szwagra. Gdy Monika usłyszała o moim 
problemie wyjęła z torebki lokalną gazetę. 
Pokazała mi w niej ogłoszenie o naborze do 
testów jakiegoś nowego środka na słuch, 
który stworzył naukowiec z Monachium. 
Stwierdziłam, że gorzej już ze mną nie bę-
dzie i wysłałam swoje zgłoszenie.

Po kilku dniach kurier przywiózł mi pacz-
kę od prof. Bielera. W środku była butelecz-
ka z ulotką, w której było napisane, że mam 
zakraplać olejkiem z butelki uszy przez 21 
dni i notować każdą zmianę. Ostrożnie wpu-
ściłam krople do uszu. Zdziwiłam się, bo już 
po kilku minutach poczułam, jakby mi się 
odetkały, a dzięki temu zauważyłam lekką 
poprawę. Stwierdziłam, że jak już dostałam 
ten środek, to będę go stosować i zobaczę 
co z tego wyniknie.

Bezinwazyjna metoda odbu-
dowuje zniszczone komórki

Po pierwszym tygodniu stosowania na 
zawsze pozbyłam się pisków i trzasków, które 
słyszałam nawet z aparatem. Przestała mnie 
też boleć głowa. Po 10 dniach już wyraźnie 
słyszałam to, co mówili do mnie inni ludzie, 
a po 14 dniach wyłapywałam wszystkie 
dźwięki z otoczenia i zauważyłam, że lepiej 
słyszę telewizor i radio. Po 21 dniach tera-
pii słyszałam już dosłownie wszystko, nawet 
szepty! Mogłam na stałe porzucić aparat! 
Jeszcze nigdy nie było tak dobrze. 

Gdy skończyłam kurację wysłałam swój 
raport do prof. Bielera. Dostałam potem 
wiadomość, że ten środek pomógł jeszcze 
561 osobom z różnymi wadami słuchu i na-
ukowiec ma zamiar udostępnić go wszyst-
kim, którzy chcą raz na zawsze zwalczyć ten 
problem. Polecam go każdemu w podobnej 
sytuacji do mojej, bo to jedyny sposób, któ-
ry daje takie efekty bez operacji. No i z tego 
co mi wiadomo, kuracja będzie bardzo przy-
stępna cenowo, więc ma same plusy. 

Prof. Simon Bieler z Uniwersytetu w Mo-
nachium: Moja kuracja to rewolucja w dzie-
dzinie walki z wadami słuchu, zarówno 
tymi wrodzonymi, jak i nabytymi. 
Pomoże każdemu, bez względu 
na stopień niedosłuchu i jego 
powód. Stworzony przeze 
mnie olejek jest nie tyl-
ko w 100% skuteczny, ale 
przede wszystkim w pełni 
bezpieczny. Bazuje głównie 
na naturalnych olejkach 
leczniczych, których odpo-
wiednie połączenie w 98% 
regeneruje nerw słucho-
wy, 15-krotnie wzmacnia 
odbiór ważnych dźwię-
ków, 20-krotnie poprawia 
mikrokrążenie w uszach 
i w 96% regeneruje znisz-
czone komórki ucha we-
wnętrznego. Co ważne, sto-
sowanie tego środka nie powoduje 
żadnych skutków ubocznych i nie obciąża or-
ganizmu. Nie da się ukryć, że to najskutecz-
niejsza i najbezpieczniejsza metoda, dzięki 
której można raz na zawsze zlikwidować na-
wet najbardziej zaawansowany ubytek słuchu.

Dzięki temu olejkowi wreszcie cieszę 
się życiem i nie jestem 

tak zahukana, jak byłam. Zaczęłam nawet 
uczyć się grać na pianinie – to moje nie-
spełnione marzenie z dzieciństwa. Mówię 
wam, nie ma się nad czym za-
stanawiać, zamówcie ten ole-
jek bo on odmienia życie!

Olejek na słuch prof. Bielera od niedawna 
dostępny jest w Polsce w sprzedaży tele-
fonicznej. Więc jeśli i Ty cierpisz na wadę 
słuchu, wrodzoną lub nabytą, i chcesz zli-
kwidować ją raz na zawsze, bez operacji 
czy wydawania pieniędzy na drogi aparat 
słuchowy i jego ciągłe naprawy, koniecznie 
zadzwoń pod podany niżej numer.

Innowacyjna metodaInnowacyjna metoda
leczenia wad słuchu powoduje:

o 99% -  poprawę czystości 
i wyraźności rejestrowania 
dźwięków ludzkiej mowy,

o 95,6% - redukcję  
szumów usznych,  
pisków i trzasków,

o 85% - słyszalność  
nawet najbardziej 
cichych i niewyraźnych 
dźwięków, 

o 89,2% - wyostrzenie 
słuchu i wyodrębnianie 
dźwięków ważnych na tle 
mniej istotnych odgłosów.

Jestem emerytowanym 
wuefistą. Pół życia słu-
chałem pisków i wrza-
sków dzieci na sali gim-
nastycznej i  przez to na 
starość prawie całkiem 

ogłuchłem. Laryngolog straszył mnie 
operacją i aparatem słuchowym, ale 
mój brat przysłał mi z Niemiec ten 
olejek. Po 3 tygodniach kuracji słyszę 
lepiej, niż w młodości! Dzięki temu 
wreszcie mogę normalnie rozmawiać 
z wnukami i słuchać audycji w radiu, 
a bardzo mi tego brakowało. Pole-
cam wszystkim ten olejek!

Adam (65 lat), Rzeszów

81 300 34 7281 300 34 72
Pierwszym 100 osobom, które zadzwonią do 10.09.2020 r. 

przysługuje całkowicie darmowa wycena  
oraz gwarantowane 73% dofinansowanie producenta. 

Od poniedziałku do niedzieli w godz. 8:00-20:00  
(opłata za 1 min. połączenia wg taryfy operatora)

ZADZWOŃ I OTRZYMAJ ZNIŻKĘ!

Olejek na słuch prof. Bielera w 96% regeneruje nawet 
najbardziej uszkodzone komórki ucha wewnętrznego,  

a tym samym przywraca pełen zakres słuchu.

PRZED PO

Teraz Teraz dzięki tej terapiidzięki tej terapii

OCIEPLENIA  ·  IZOLACJE  ·  ELEWACJE
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Pani Aniu, co Pani zdaniem, 
oprócz wspaniałej przygo-
dy, da uczestnikom udział w 
tym przedsięwzięciu?
Ania Głogowska: Takie wła-
śnie warsztaty, to co najmniej 
3-milowy krok w życiu mło-
dego człowieka! Dajmy dziec-
ku szansę sprawdzić się na 
scenie! Stanąć przed publicz-
nością i zaśpiewać, zagrać i 
zatańczyć. Ono tego nigdy nie 

zapomni! Będzie już innym, 
doroślejszym, bardziej świa-
domym, skupionym i dzia-
łającym w nowej dla siebie 
dyscyplinie młodym człowie-
kiem przez duże CZ.

Panie Andrzeju tworzył i 
współtworzył Pan wiele pro-
jektów, które znalazły swoje 
miejsce w kalendarzu ważnych 
wydarzeń kulturalnych. By-
ły to festiwale, koncerty rocz-
nicowe, przeglądy, spektakle i 

wiele innych. Czym dla Pana 
jest kolejny projekt?
Andrzej Zbyszyński: Pomysł 
stworzenia teatru muzycznego 
bazował na moim wcześniej-
szym projekcie oraz wielolet-
niej współpracy ze znaną ani-
matorką, trenerką, światowej 
sławy tancerką, Anną Głogow-
ską. Są ludzie otwarci na nowe 
wyzwania, do nich należy Na-
talia Miecznikowska–Amin, 
która chętnie podjęła się reali-
zacji tego projektu. Poza An-

(dokończenie ze str. 1)

Natalia Miecznikowska–Amin

Dajmy dzieciom szansę 
sprawdzić się na scenie!

– Jestem winien Państwu 
i moim wyborcom, mieszkań-
com Ząbek, wyjaśnienie, skąd 
taka decyzja. Zawsze uważa-
łem, że praca w samorządzie 
jest misją, którą należy reali-
zować z sercem i zapałem. I tak 
starałem się wykonywać za-
wsze swoje obowiązki. 

Nie ubiegając się po raz ko-
lejny o reelekcję, chciałem coś 
w swoim życiu zmienić. 

Kocham i szanuję miesz-
kańców Ząbek i swoje miasto, 
życzę mu jak najlepiej i cieszę 
się, jak z każdym miesiącem, 
każdym rokiem się rozwija. 
Zrezygnowałem wtedy, gdyż 
miałem świadomość, że nastą-
piła zmiana ustawy, która ogra-
niczyła ilość kadencji, że tym 
burmistrzem nie będę zawsze 
i będę musiał się kiedyś prze-
branżowić. Zdawałem sobie 
sprawę, że przebranżowić się 
w wieku 50 lat, to nie to samo, 
co w wieku 40 lat. Mając trój-
kę małych dzieci, chciałem też 
więcej czasu poświęcić swojej 
rodzinie. Zrezygnowałem w li-
stopadzie, nie wiedząc jeszcze, 
jaką pracę uda mi się podjąć. 
Pod koniec marca podjąłem 
nowe wyzwanie. Nie spodzie-
wałem się wówczas, że będzie 
ono bardzo atrakcyjne, ale jed-
nocześnie tak obciążające. 

Trudno oczekiwać, by cała 
Rada Powiatu i wszystkie wy-
darzenia były dostosowywane 
pod mój kalendarz. Dlatego 
niejednokrotnie nie mogłem 

w nich uczestniczyć. Dziś skła-
dam rezygnację z szacunku dla 
Państwa i moich Wyborców. 
Jednocześnie składam deklara-
cję, że jestem samorządowcem 
i zawsze nim pozostanę. I  za-
wsze będę pamiętał o swoim 
mieście i o naszym Powiecie 
– mówił nie ukrywając wzru-
szenia przewodniczący Rady 
Powiatu. 

Robert Perkowski poin-
formował również, że w naj-
bliższym czasie złoży także 
rezygnację z funkcji radnego 
powiatowego.

Jednocześnie rezygnację 
z pełnionej funkcji złożył wi-
cestarosta Robert Szydlik, tłu-
macząc ją zamiarem podjęcia 
innej aktywności zawodowej.

Starosta Adam Lubiak 
przedstawił radnym kandy-
daturę na stanowisko swojego 
zastępcy. Nowym wicestarostą 
został wybrany radny Piotr 
Borczyński, dotychczasowy 
przewodniczący Komisji Edu-
kacji, Sportu i Turystyki.

Starosta Adam Lubiak ser-
decznie podziękował dotych-
czasowemu przewodniczące-
mu i wicestaroście za wspólną 
pracę na rzecz rozwoju powiatu 
wołomińskiego i społeczności 
lokalnej. Następcom pogratu-
lował wyboru oraz życzył suk-
cesów i satysfakcji w realizowa-
niu wspólnych zamierzeń.

Nowo wybrany wicesta-
rosta Piotr Borczyński jest 
radnym reprezentujących gmi-
ny Jadów, Strachówka oraz 
Tłuszcz. Ukończył wyższe 

studia na kierunku samorząd 
terytorialny. Przez 25 lat pra-
cował w Przemysłowym Insty-
tucie Telekomunikacji, jedno-
stce badawczo-produkcyjnej, 
która niezależnie od zmian 
właścicielskich, nieprzerwanie 
działała w obszarze przemy-
słu zbrojeniowego na potrzeby 
wojska i instytucji cywilnych. 
Zaangażowany jest w dzia-
łalność kilku organizacji po-
zarządowych zajmujących się 
popularyzowaniem kultury i 
lokalnych tradycji. Prywatnie 
mąż i ojciec piątki, w większo-
ści dorosłych już, dzieci. Ro-
dzinnie związany z Jasienicą i 
Tłuszczem, obecnie mieszka w 
Borzymach w gm. Jadów.  

Przewodniczący Rady Po-
wiatu Adam Pietrzak ukończył 
studia magisterskie w Prywat-
nej Wyższej Szkole Businessu 
i Administracji w Warszawie, 
na kierunku ekonomia, spe-
cjalizacja marketing. Ukończył 
roczne podyplomowe Studium 
Menedżerskie w Kolegium Za-
rządzania i Finansów w Szkole 
Głównej Handlowej w War-
szawie. W roku 2017 ukończył 
Studia Podyplomowe MBA 
– Executive  Master of Busi-
ness Administration (Apsley 
Business School of London/
Wyższa Szkoła Menedżerska w 
Warszawie). W Radzie Powiatu 
reprezentuje mieszkańców Zie-
lonki. Od ukończenia studiów w 
1999  r. przedsiębiorca, prywat-
nie mąż i ojciec siódemki dzieci, 
rodzinnie i zawodowo związany 
od zawsze z Zielonką. 

Zmiany w Powiecie
(dokończenie ze str. 1)

Anna Głogowska Andrzej Zbyszyński

ną Głogowska zaprosiliśmy do 
współpracy wspaniałych, kre-
atywnych, zaangażowanych 
animatorów, artystów, pedago-
gów: Monikę Kisłą (aktorka), 
Patryka Krajewskiego (mu-
zyk, wokalista) i Artura Macie-
jewskiego (muzyk, pedagog). 
Wspólnie chcemy dać szanse 
dzieciom z naszego powiatu 

na udział w muzyczno-tanecz-
nym spektaklu. Będą mogły 
rozwinąć się i realizować swoje 
aktorskie, muzyczne i teatralne 
pasje pod okiem prawdziwych 
profesjonalistów.
Talent to niekoniecznie wybit-
ne uzdolnienia na miarę Le-
onarda czy Mozarta. Równie 
dobrze mogą to być umiejęt-

ności interpersonalne albo po-
nadprzeciętna empatia. Jeśli 
więc zauważymy taki dar u na-
szych dzieci, rozwijajmy go, bo 
może stać się podwaliną ich 
późniejszej kariery. Talent, bez 
pracowitości i ćwiczeń jest nie-
wiele wart, pozostaje zaledwie 
nigdy niewykorzystanym po-
tencjałem.
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Głębokie wyrazy współczucia 

Rodzinie i Najbliższym 

z powodu śmierci 

Pani Barbary Włodarskiej-Friszke 

składają 

Zarząd i Rada 
Dzielnicy Rembertów 

m.st. Warszawy

Drewno dębowe jest sto-
sunkowo ciężkie, twarde i 
średnio podatne na kurczenie, 
a jednocześnie łatwo podda-
je się obróbce. Cechuje się wy-
trzymałością, dlatego z dębiny 
powstają nie tylko łóżka, sto-
ły, szafy, ale również podłogi 
(dębina trudno się ściera pod 
wpływem użytkowania). Jed-
nym z głównych etapem przy-
gotowań dębiny jest suszenie. 
Drewno powinno być starannie 
i odpowiednio długo suszone, 
w przeciwnym razie mogą po-
wstawać pęknięcia.

Dlaczego warto wybrać 
meble dębowe?

Meble dębowe - podobnie 
jak samo drzewo - są bardzo 
trwałe i wytrzymałe, dlatego 
też z pewnością będą służyć w 
nienagannym stanie przez wie-
le lat.

Pielęgnacja mebli dębo-
wych nie jest skomplikowana. 
Co więcej, drewno dębowe mo-
że być wielokrotnie odnawia-
ne i przemalowywane. Zabiegi 

pielęgnacyjne warto wykony-
wać zgodnie z zaleceniami pro-
ducenta, bardzo często zalecane 
jest np. oliwienie, niekiedy nie-
zbędne jest stosowanie specjal-
nych środków pielęgnacyjnych, 
dedykowanych dębinie. Mebli 
dębowych nie należy jednak 
czyścić typowymi detergenta-
mi domowymi. W sytuacji, gdy 
coś wyleje się bezpośrednio na 
drewno, należy jak najszybciej 
wytrzeć plamę lekko zwilżoną 
szmatką.

Meble dębowe są odporne 
na uszkodzenia mechaniczne, 
więc bardzo trudne je zniszczyć.

Drewno dębowe jest solid-
ne i wytrzymałe na obciążenia, 
dlatego często powstają z niego 
półki do przechowywania do-
mowych przedmiotów, np. bi-
blioteczki.

Żadne drewno nie lubi wo-
dy i wysokich temperatur. Jed-
nak pod tym względem dębi-
na wykazuje najwyższą odpor-
ność spośród innych gatunków 
wykorzystywanych w meblar-
stwie.

Barbara Włodarska uro-
dziła się 27 listopada 1952 roku 
w Łodzi. Tam ukończyła szko-
łę średnią, studiowała biologię 
na Uniwersytecie Warszawskim, 
w roku 1977 uzyskała magiste-
rium, następnie została przy-
jęta na studia doktoranckie w 
zakresie immunologii. Jedno-
cześnie pracowała w Instytu-
cie Reumatologii, następnie w 
Szpitalu Dziecięcym na Litew-
skiej. Uczestniczyła w konferen-
cjach naukowych, m. in. w zjeź-
dzie immunologów w Kanadzie 
w 1985 r. 

W styczniu 1982 r. zawarła 
związek małżeński z Andrzejem 
Friszke, wtedy też weszła w krąg 
osób związanych z zawieszonym 
„Tygodnikiem Solidarność”. 

Po urodzeniu syna Krzyszto-
fa w 1988 r. zajęła się wychowa-
niem dziecka, a po urlopie ma-
cierzyńskim nie powróciła już 
do zawodu. Zafascynowana od-
budowującą się w Polsce demo-
kracją i samorządnością, posta-
nowiła wziąć w tym udział na 
poziomie gminy. Wymyśliła pro-
jekt gazety lokalnej i od stycznia 
1994  r. przystąpiła do wydawa-
nia pisma „Głos Rembertowa.” 
Od początku była jedynym wy-
dawcą i stałym redaktorem cało-
ści, zajmowała się też współpra-
cą z drukarniami i kolportażem. 
Pismo opisywało i recenzowało 
pracę władz gminnych, proble-
my i bolączki mieszkańców, uka-
zywało aktywność szkół, środo-
wiska kombatanckiego, prezen-
towało ciekawe osoby żyjące na 
terenie gminy, zawierało liczne 
materiały poświęcone historii 
Rembertowa. W 2001 r. Barba-
ra podjęła próbę poszerzenia od-
działywania na inne okoliczne 
gminy i dzielnice, zmieniając na-
zwę miesięcznika na „Głos Miesz-
kańców”. Brała udział także w 
życiu ogólnopolskiego stowarzy-
szenia skupiającego dziennikarzy 
prasy lokalnej. Była przekona-

na, że fundamentem demokracji 
musi być aktywność obywateli, a 
ponad podziałami ideologiczny-
mi i politycznymi musi domino-
wać poczucie wspólnoty, bardzo 
ważne w „małych ojczyznach”, 
tworzone we współdziałaniu, 
budowaniu solidarności na po-
ziomie gmin. Była zwolenniczką 
powstawania w wyborach samo-
rządowych takich właśnie lokal-
nych list, angażowała się w ich 
popieranie na terenie Remberto-
wa. Należała w 2004 r. do zało-
życieli Stowarzyszenia „Samo-
rządny Rembertów”. 

Kochała zwierzęta, zwłasz-
cza psy i koty, które zawsze miesz-
kały w jej domu. Na łamach swo-
jego pisma promowała wszelkie 
inicjatywy i akcje służące popra-
wie losu zwierząt. Angażowała 
siebie i swoje pismo na rzecz wal-
ki o czyste środowisko, sprzątanie 
lasów, dbałość o zieleń. 

Trudności finansowe w wy-
dawaniu „Głosu Mieszkańców” 
stawały się jednak coraz większe, 
i z końcem 2008 r. pismo prze-
stało się ukazywać. Nie potrafi-
ła sobie z tym poradzić. W 2010 
roku opuściła Rembertów, utra-
ciła kontakty z większością ludzi, 
z którymi przez długie lata wcze-
śniej żyła i współdziałała. 

Zmarła w samotności 
26 sierpnia 2020 roku. 

Prochy Barbary Włodar-
skiej-Friszke zostały złożone 
7  września w grobie rodzinnym 
na Powązkach.              Redakcja

Przez lata wydawała gazetę 
Głos Rembertowa. Była lokal-
ną aktywistką, żoną Pana Pro-
fesora Andrzeja Friszke, matką 
ukochanego syna Krzysztofa 
(z którego była bardzo dum-
na), ale przede wszystkim do-
brym człowiekiem.

Ja poznałam ją podczas 
wieczoru wyborczego w 1994 
roku. Wszyscy czekaliśmy 
na wyniki wyborów do Rady 
Gminy Rembertów w lokalnej 
kawiarni. Basia była podeks-
cytowana i nawet zaczęła ro-
bić wywiady z potencjalnymi 
przyszłymi radnymi i władza-
mi Gminy. Pytania były trud-
ne, ale merytoryczne. To był jej 
dziennikarski styl. Reagowała 
emocjonalnie kiedy ktoś od-
powiadał zdawkowo – „To  po 
co chciałeś zostać radnym, jak 
nie wiesz, co dla Rembertowa 
jest najważniejsze?” – cała Ba-
sia. : )

Potem, współpracowały-
śmy ze sobą przez prawie 10 
lat, gdy byłam radną i wice-
burmistrzem Dzielnicy Rem-
bertów. Chętnie uczestniczyła 
we wszystkich akcjach chary-
tatywnych i umiejętnie zachę-
cała innych.

Lubiłam w niej też to, że 
zawsze bardzo odważnie wy-
rażała swoje opinie, nie pa-
trząc, czy  rozmówca jest zado-
wolony, czy nie. Na łamach jej 
gazety każdy nasz samorządo-
wiec mógł liczyć na skrupulat-
ne rozliczenie z tego, co mówi 
i  co robi. 

U niektórych budziło to 
duży gniew, u innych radość i 
sympatię. Ważne, że dyskusje 
na łamach Głosu Rembertowa 
trwały cały czas. Były oskarże-
nia, sprostowania i oświadcze-
nia – jak brazylijskim serialu, 
który dział się w Rembertowie. 

Zawsze jednak chodziło o 
wyjaśnienie i dotarcie do praw-
dy. I właśnie za tę nieustępli-
wość i dociekliwość  była po-
wszechnie lubiana, szanowana 
i zapraszana do współpracy. 

I taką ją zapamiętamy, 
choć bardzo trudno pogodzić 
się z tym, że już Jej nie zobaczy-
my, nie usłyszymy jej głosu, py-
tań i śmiechu! 

Pozostaniesz Basiu w na-
szych sercach i pamięci, jako 
osoba ciepła, życzliwa, która 
nie potrafiła przejść obojętnie 

wobec ludzkiej krzywdy, bie-
dy, fałszu i  niesprawiedliwości. 
Która pochylała się nad bied-
nym, płaczącym dzieckiem i 
bezdomnym zwierzątkiem.

Byłaś zawsze i wszędzie 
tam, gdzie działo się coś ważne-
go dla Ojczyzny, lokalnej spo-
łeczności, czy dla szarego oby-
watela. 

Basiu – dziękujemy za to 
wszystko !  I może do zobacze-
nia kiedyś tam na górze…

Ewa Rogoń

Życie to czas powitań i… pożegnań.

Kto w Rembertowie nie znał 
Pani Barbary Włodarskiej–Friszke?

Klasyczne piękno 
mebli dębowych 

Pani Barbara Włodarska-Friszke (w środku) w towarzystwie dr. 
prałata ks. Ryszarda Łapińskiego i Ewy Rogoń podczas jednego ze 
spotkań wigilijnych 
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Mieszkańcy Ząbek oraz  
goście z ościennych gmin sta-
wili się licznie, bo było co po-
dziwiać. W oddziały wojsk 
polskiego i sowieckiego wcie-
liły się grupy rekonstrukcyj-
ne, w tym również te, które 
wcześniej, 15 sierpnia, wzię-
ły udział w wielkim widowi-
sku multimedialnym „1920. 
Wdzięczni Bohaterom” na 
Stadionie Narodowym.  

Ciekawym pomysłem by-
ła możliwość udziału w warsz-
tatach historycznych, podczas 
których zainteresowani, w 
obozach historycznych, pol-
skim i sowieckim, zapozna-
wali się z taktyką wojskową, 
zastosowaną w 1920 roku. 
Wykładowcy rembertowskiej 
Akademii Sztuki Wojennej 
dzielili się ze słuchaczami fa-
chową wiedzą dotyczącą tam-
tego okresu. 

Dużym zainteresowa-
niem cieszył się wystawiony 
sprzęt wojskowy, w tym  fran-
cuski czołg lekki, będący na 
wyposażeniu wojska polskie-
go podczas I i II wojny świa-
towej - Renault FT-17, samo-

chody pancerne obu wojsk, 
dwuosiowy pojazd zaprzęgo-
wy, uzbrojony w ciężki kara-
bin maszynowy, czyli popu-
larna taczanka i in.

Wśród innych propozycji 
przygotowanych dla uczest-
ników pikniku było kino let-

nie, holoboksy z nagraniem 
lokalnych bohaterów 1920 r. 
oraz iluminacje świetlne w 
barwach narodowych. Wy-
darzenie uświetnił koncert 
patriotyczny w wykonaniu 
Miejsko-Parafialnego Chóru 
Cantores Misericordiae.

Piknik historyczny „Bohaterowie 1920”
Tegoroczne obchody 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej miały charakter wyjątkowy. W Ząbkach od-
był się cykl imprez towarzyszących uroczystościom jubileuszowym w Ossowie, Radzyminie i Warsza-
wie. Jedną z nich był zorganizowany w niedzielę, 30 sierpnia, w Parku Miejskim im. Szuberta, piknik 
historyczny, pod nazwą: „Bohaterowie 1920”. 

Wojsko sowieckie wzięło do niewoli Panią Burmistrz. Na szczę-
ście żołnierze polscy odbili ją z rąk wroga 

W pikniku uczestniczyły władze Ząbek: burmistrz Małgorzata Zysk i 
jej zastępca, Kamil Kowaleczko

OBWIESZCZENIE
STAROSTY WOŁOMIŃSKIEGO

Zgodnie z art. 11f ust. 3 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 
inwestycji w zakresie dróg publicznych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1363)

Starosta Wołomiński
zawiadamia 

o wydaniu w dniu 28 sierpnia 2020 r. dla Zarządu Powiatu Wołomińskiego, reprezentowanego przez 
pełnomocnika P. Piotra Szydłowskiego, decyzji Nr 28pz/2020 znak: WAB.6740.14.28.2020, opatrzonej 
rygorem natychmiastowej wykonalności, o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pod nazwą: 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 4339W (ul. Urlańska i ul. Poniatowskiego) na odcinku od granicy 
obrębów 0018 Strachów i 0005 Iły do działki nr ew. 802 obręb 0021 Urle, gmina Jadów”.

Działki usytuowania obiektu:
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję na rzecz Powiatu Wołomińskiego w czę-

ści (tłustym drukiem – numery działek w projektowanym pasie drogowym przeznaczone do przejęcia pod 
inwestycję, w nawiasach – numery działek po podziale):

−	 ew. nr: 52/39 (52/54, 52/55), 52/44 (52/56, 52/57), 54 (54/1, 54/2), 57 (57/1, 57/2), 58/1 (58/10, 58/11), 58/6 
(58/12, 58/13), 58/7 (58/14, 58/15), 60/1 (60/3, 60/4), 60/2 (60/5, 60/6), 61/2 (61/5, 61/6), 61/4 (61/7, 61/8), 
64 (64/1, 64/2), 65 (65/1, 65/2), 66 (66/1, 66/2), 67 (67/1, 67/2), 68 (68/1, 68/2), 69 (69/1, 69/2), 70 (70/1, 
70/2), 71 (71/1, 71/2), 72 (72/1, 72/2), 73 (73/1, 73/2), 74/4 (74/10, 74/11), 74/5 (74/12, 74/13), 75 (75/1, 
75/2), 78/5 (78/10, 78/11), 78/6 (78/12, 78/13), 79 (79/1, 79/2), 80 (80/1, 80/2), 81/1 (81/6, 81/7), 81/2 (81/8, 
81/9), 82/1 (82/5, 82/6), 83 (83/1, 83/2), 84/1 (84/3, 84/4), 85/3 (85/7, 85/8), 87/3 (87/6, 87/7), 87/5 (87/8, 
87/9), 88/3 (88/5, 88/6),  88/4 (88/7, 88/8), 89/6 (89/50, 89/51), 89/32 (89/52, 89/53), 90/3 (90/7, 90/8), 
90/5 (90/9, 90/10), 93/1 (93/7, 93/8), 94 (94/1, 94/2), 95 (95/1, 95/2), 96/1 (96/3, 96/4), 96/2 (96/5, 96/6), 98 
(98/7, 98/8), 99/6 (99/12, 99/13), 99/7 (99/14, 99/15), 99/11 (99/16, 99/17), 103/8 (103/47, 103/48), 103/9 
(103/49, 103/50), 103/21 (103/51, 103/52), 103/29 (103/53, 103/54), 104/3 (104/4, 104/5), 105/2 (105/7, 
105/8), 105/3 (105/9, 105/10), 106/3 (106/4, 106/5), 107/6 (107/69, 107/70), 107/27 (107/71, 107/72), 
107/29 (107/73, 107/74), 108/4 (108/10, 108/11), 108/9 (108/12, 108/13),  109/14 (109/45, 109/46), 
109/38 (109/47, 109/48), 109/41 (109/49, 109/50), 110/9 (110/12, 110/13), 110/10 (110/14, 110/15), 
111/3 (111/15, 111/16), 111/11 (111/17, 111/18), 114/3 (114/13, 114/14), 114/11 (114/15, 114/16), 
115/17 (115/33, 115/34), 115/20 (115/35, 115/36), 115/24 (115/37, 115/38), 116/7 (116/19, 116/20), 116/8 
(116/21, 116/22), 116/17 (116/23, 116/24), 117/17 (117/22, 117/23), 118/13 (118/15, 118/16), 119/15 
(119/17, 119/18), 120/1 (120/11, 120/12), 120/10 (120/13, 120/14), 121 (121/1, 121/2), 122 (122/1, 122/2), 
124/6 (124/8, 124/9), 124/7 (124/10, 124/11), 125/22 (125/53, 125/54), 128/1 (128/5, 128/6), 128/3 (128/7, 
128/8), 129/7 (129/19, 129/20), 130/16 (130/26, 130/27), 134/5 (134/33, 134/34), 134/13 (134/35, 134/36), 
134/30 (134/37, 134/38), 155 (155/1, 155/2)   obręb 0005 Iły, jedn. ewid. 143406_2 Jadów,                      

−	 ew. nr: 308 (308/1,308/2), 314 (314/1, 314/2), 456/5 (456/6, 456/7), 461 (461/1, 461/2), 462/3 (462/6, 
462/7), 462/4 (462/8, 462/9), 462/5 (462/10, 462/11), 466 (466/1, 466/2), 469 (469/1, 469/2), 479/1 (479/2, 
479/3), 484 (484/1, 484/2), 491/1 (491/2, 491/3), 493/1 (493/2, 493/3), 495/1 (495/2, 495/3), 497/1 (497/2, 
497/3), 500/1 (500/2, 500/3), 502/1 (502/2, 502/3), 504/1 (504/2, 504/3),  507/1 (507/2, 507/3), 509/1 
(509/2, 509/3), 512/1 (512/2, 512/3), 514/1 (514/2, 514/3), 516/1 (516/2, 516/3), 518/1 (518/2, 518/3), 
520/1 (520/2, 520/3), 522/1 (522/2, 522/3), 524 (524/1, 524/2), 525 (525/1, 525/2), 526 (526/1, 526/2), 
527 (527/1, 527/2), 528 (528/1, 528/2), 529 (529/1, 529/2), 530 (530/1, 530/2), 531/4 (531/7, 531/8), 538/3 
(538/11, 538/12), 538/5 (538/13, 538/14), 538/8 (538/15, 538/16), 538/9 (538/17, 538/18), 538/10 (538/19, 
538/20), 542/1 (542/14, 542/15), 544 (544/1, 544/2), 545 (545/1, 545/2), 546 (546/1, 546/2), 547 (547/1, 
547/2), 548 (548/1, 548/2), 549 (549/1, 549/2), 550 (550/1, 550/2), 551 (551/1, 551/2), 552 (552/1, 552/2), 
553 (553/1, 553/2), 554 (554/1, 554/2), 555 (555/1, 555/2), 556 (556/1, 556/2), 557 (557/1, 557/2), 558 
(558/1, 558/2), 559 (559/1, 559/2), 560 (560/1, 560/2), 561 (561/1, 561/2), 562 (562/1, 562/2), 563 (563/1, 
563/2), 567 (567/1, 567/2), 568 (568/1, 568/2), 569 (569/1, 569/2), 570 (570/1, 570/2), 636/9 (636/13, 
636/14), 640 (640/1, 640/2, 640/3), 656 (656/1, 656/2), 776/1 (776/2, 776/3), 799/3 (799/4, 799/5) obręb 
0021 Urle, jedn. ewid. 143406_2 Jadów, 

                     
•	 w projektowanym pasie drogowym, do przejęcia pod inwestycję w całości na rzecz Powiatu Wołomińskie-

go: 
−	 ew. nr 59, 84/2, 87/2, 88/2, 90/2, 91/2, 92/2, 110/11, 114/12, 116/18, 118/14, 130/17, 130/15, 134/32, 

85/6, 86/6, 86/4, 89/37, 97/7, 97/5, 102/2, 103/20, 107/30, 107/28, 109/42, 117/21, 119/16, 123/6, 
129/16, 125/45, 125/43, 125/41, 131/19, 131/17, 153/2, 152/2, 154/2 obręb 0005 Iły, jedn. ewid. 
143406_2 Jadów, 

                     
•	 w projektowanym pasie drogowym, będące własnością Powiatu Wołomińskiego, niepodlegające przeję-

ciu:
−	 ew. nr: 130/25, 117/19, 100  obręb 0005 Iły, jedn. ewid. 143406_2 Jadów,                      
−	 ew. nr: 537 obręb 0021 Urle, jedn. ewid. 143406_2 Jadów. 

Działki przeznaczone pod budowę lub przebudowę: sieci uzbrojenia terenu, innych dróg publicznych i zjaz-
dów, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem – numery działek przezna-
czone pod budowę lub przebudowę sieci uzbrojenia terenu, innych dróg publicznych i zjazdów, w nawiasach 
– numery działek po podziale): 
−	 ew. nr: 604 obręb 0018 Strachów, jedn. ewid. 143406_2 Jadów, 
−	 ew. nr: 155 (155/1, 155/2), 85/2, 85/5, 84/1 (84/3, 84/4), 87/3 (87/6, 87/7), 87/5 (87/8, 87/9), 110/10 (110/14, 

110/15), 110/9 (110/12, 110/13), 114/3 (114/13, 114/14), 114/11 (114/15, 114/16), 117/20, 118/13 
(118/15, 118/16), 123/13, 125/40 obręb 0005 Iły, jedn. ewid. 143406_2 Jadów,

−	 ew. nr: 530 (530/1, 530/2), 531/4 (531/7, 531/8), 572/1, 573/1, 531/3, 535, 536/1, 636/1, 743/1, 745/3, 
636/8, 641 obręb 0021 Urle, jedn. ewid. 143406_2 Jadów.

Działki, na których przewidziano rozbiórkę obiektów budowlanych nieprzewidzianych do dalszego użyt-
kowania, niewchodzące w skład projektowanego pasa drogowego (tłustym drukiem - numery działek, na 
których przewidziano rozbiórkę, w nawiasach - numery działek po podziale):
−	 ew. nr: 78/6 (78/12, 78/13), 82/1 (82/5, 82/6), 85/2, 85/5, 84/1 (84/3, 84/4), 87/3 (87/6, 87/7), 87/5 (87/8, 

87/9), 89/32 (89/52, 89/53), 105/2 (105/7, 105/8), 103/29 (103/53, 103/54), 109/14 (109/45, 109/46), 110/9 
(110/12, 110/13), 110/10 (110/14, 110/15), 111/11 (111/17, 111/18), 114/3 (114/13, 114/14), 114/11 
(114/15, 114/16), 117/20, 118/13 (118/15, 118/16), 119/1, 123/13, 129/15, 125/40, 125/22 (125/53, 
125/54), 131/16 obręb 0005 Iły, jedn. ewid. 143406_2 Jadów,

−	 ew. nr: 530 (530/1, 530/2), 531/4 (531/7, 531/8), 572/1, 573/1, 531/3, 535, 536/1, 636/1 obręb 0021 Urle, 
jedn. ewid. 143406_2 Jadów.

Od decyzji przysługuje odwołanie do Wojewody Mazowieckiego za pośrednictwem organu wydającego 
decyzję - Starosty Wołomińskiego, 05-200 Wołomin, ul. Prądzyńskiego 3, w terminie 14 dni od dnia uznania 
obwieszczenia za doręczone w trybie art. 49 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 r. - Kodeks postępowania admini-
stracyjnego (Dz. U. z 2020 r. poz. 256, ze zm.).

Z treścią decyzji można zapoznać się w Starostwie Powiatowym w Wołominie ul. Prądzyńskiego 3 Wydział 
Budownictwa, parter, pokój nr 105 (po uprzednim kontakcie telefonicznym – (22) 346-11-66 w godzinach przyjęć 
interesantów).

Atrakcje na pikniku, 
łącznie z poczęstunkiem, 
były bezpłatne. Można by-
ło skosztować potraw kuch-
ni wojskowej, wieprzowiny z 
grilla, a dla dzieci zorganizo-
wano kącik ze słodkim i sło-
nym stołem.

Głównym sponsorem 
pikniku historycznego „Bo-
haterowie 1920” była Grupa 
Lotos S.A.

Imprezę dofinansowano 
ze środków Programu Wielo-
letniego Niepodległa na lata 
2017-2022, w ramach progra-

mu dotacyjnego Koalicje dla 
Niepodległej.

Wszystkie wydarzenia w 
ramach ząbkowskich obcho-
dów 100-lecia Bitwy Warszaw-
skiej odbyły się pod Patrona-
tem Narodowym Prezydenta 
RP Andrzeja Dudy.

Umowa na modernizację SUW 
Powstańców podpisana

Finałem realizacji pro-
jektu będzie uzyskanie przez 
Wykonawcę wymaganych 
uzgodnień i pozwoleń wod-
noprawnych na użytkowa-
nie. Warunkiem niezbędnym 
do odbioru robót jest zapew-
nienie uzdatniania wody su-
rowej z ujęcia głębinowego 

do wymaganych parametrów 
jakości wody zdatnej do pi-
cia, odpowiadającej aktualne-
mu Rozporządzeniu Ministra 
Zdrowia oraz osiągnięcie za-
kładanych wydajności ujęcia. 

– Dzięki tej inwestycji  na-
sze przedsiębiorstwo przywró-
ci do pełnej sprawności starą 
stację, znajdującą się na zaku-
pionej działce po dawnym Ga-

zomontażu, zwiększając w ten 
sposób ilość odbiorców w Ząb-
kach zaopatrywanych w na-
szą własną ząbkowską wodę 
– powiedział prezes PWiK Ja-
nusz Tomasz Czarnogórski. 
Umowa zakłada pełną reali-
zację zamówienia (wraz z po-
zwoleniami) do dnia 30 czerw-
ca 2021 roku.

MS

(dokończenie ze str. 1)



     ←  16(354)  10 września 2020  →  7GAZETA BEZPŁATNA

WYDARZENIA • OPINIE • UWAGI • REKLAMA    TEL. 793 10 36 35

Adres do korespondencji: 
Moja Gazeta Regionalna 

Skr. Poczt. nr 5 UP Ząbki 2
ul. Szwoleżerów 129, 05-091 Ząbki 

Redaktor Naczelna: Urszula Szaliłow
Dyżur redakcyjny: tel. 793 10 36 35

e-mail: redakcja@regionalna.waw.pl
e-mail: reklama@regionalna.waw.pl

WYDAWCA: AB PERFEKT
Biuro ogłoszeń:

VIDEO MAAG, Zielonka, ul. Kolejowa 28

Redakcja zastrzega sobie prawo do skracania 
tekstów i zmiany tytułów.
Materiałów nie zamówionych nie zwracamy. 
Za treść ogłoszeń nie odpowiadamy. 
Poglądy prezentowane przez autorów arty-
kułów nie muszą odzwierciedlać stanowiska 
redakcji.

PRACA

SKUP, SPRZEDAŻ

BUDOWLANE

NIERUCHOMOŚCI

TRANSPORT I SPRZEDAŻ TRANSPORT I SPRZEDAŻ 
MATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCHMATERIAŁÓW BUDOWLANYCH I OGRODNICZYCH 

sól drogowa workowana i luzem
pospółka, żwir, piasek, gruz, tłuczeń, cement, wapno, węgiel, 

ziemia ogrodnicza, torf, kora sosnowa. 
Sprzątanie i utwardzanie terenu, kopanie stawów, rozbiórki, itp.

Wynajem transportu od 1 - 30 ton.
 Leśniakowizna ul. Kasprzykiewicza 92

Kobyłka, ul. Nadarzyńska 143
(22) 7878007, 696066033

www.budamrek.pl

DOCIEPLANIE BUDYNKÓW, SZYBKO, 
TANIO, SOLIDNIE 502-053-214 

MOTORYZACJAGEODETA MAPY
Tel. 793-573-169, 501-310-258

Wołomin, ul. Ujazdowa 14
biuro@geoplan2.pl

PRZYJMĘ DO PRACY OSOBĘ NA 
STANOWISKO HANDLOWCA
(mile widziana praktyka)

DO PRODUKCJI CIAST
z praktyką i do przyuczenia.

TEL. 502-617-823

Zakład kamieniarski wykonuje 
nagrobki - parapety, schody. 

Wołomin. Tel. 502 472 396

Kupię ziemię rolną w Radzyminie 
lub okolicy tel: 797 291 567

HAKI - TŁUMIKI
Sprzedaż - montaż. 

Zielonka ul. Poniatowskiego 49,
tel. 600-706-809

• Zatrudnię kierowcę w piekarni Żytnia. 
Tel. (29) 7578009

• Kupię dom do remontu w Wołominie 
lub okolicach. Telefon: 510-866-326

• Sprzedam w Kamiance k/Ostrołęki 
2ha ziemi w tym działka budowlana z 
mediami przy lesie. Tel. 692 623 397

WYNAJEM 
KABIN W-C

TEL. 22 787 88 65
TEL. 509 277 813

stara porcelana,
kryształowe kieliszki,

antyki, meble, 
żyrandole, lampy, 

obrazy i in.

Wołomin - Słoneczna, Szosa Jadowska 50 C
tel. 669 26 11 67

Duży wybór - wciąż nowe dostawy!

Czynne: pn.,wt., czw. 9.00 - 16.00
śr., pt. 10.00 - 18.00
sob. 10.00 - 14.00 

www.komisukrysi.pl

WYRÓB I SPRZEDAŻ MATERIAŁÓW 
BUDOWLANYCH E.Kalicki. 

Ogrodzenia betonowe. Atrakcyjne ceny. 
Tel. (22) 799 93 89, 604 555 651

AUTOMECHANIKA
wulkanizacja, 

wymiana opon, 
naprawy 

główne i bieżące, 
zawieszenia, 
diagnostyka 

komputerowa, 
rozrządy - hamulce - 

sprzęgła

IMPERF
Wołomin, ul Łukaszewicza 70

Tel. 601 574 274

USŁUGI

Zakład naprawy pralek i zmywarek 
automatycznych. Ireneusz Jakóbowski

Wołomin, ul Nowa 2
Tel. (22) 787 77 50, 603 116 778 

STUDNIE Paweł Folman 
Tłuszcz - ul. Kolejowa 4

pawelfolman@interia.pl
tel. 604211417

• Koszenie traw, zarośli, czyszczenie 
działek tel. 500-351-199

TARTAKTARTAK
Nadma, Jaworówka 44

Tel. 514 202 038, 882 840 184
Drewno opałowe, kominkowe, 

brykiet, pelet. 
Tarcica, deska, szalówka.Transport.

www.opaltartaknadma.pl

Jak co roku, na Cmentarzu Pole-
głych 1920  w Radzyminie,  7 wrze-
śnia br., w rocznicę walki  trzech pol-
skich załóg samolotów bombowych 
„Łoś” we wrześniu 1939 roku, któ-
re miały miejsce w okolicach miasta, 
odbyła się uroczystość poświęcona 
bohaterskim lotnikom. 

Organizatorem uroczystości by-
ła Szkoła Podstawowa nr 1 im. ppłka. 
pil. Mariana Pisarka w Radzyminie 
na czele z Panią Dyrektor - Elżbietą 
Jeleń. Pod tablicą upamiętniającą na-
zwiska poległych lotników delegacje 
Warszawskiego Klubu Seniorów Lot-
nictwa oraz Stowarzyszenia Lotni-

ków Polskich złożyły wiązanki kwia-
tów oraz zapaliły znicze. 

Po uroczystościach na cmenta-
rzu, w Szkole Podstawowej nr 1 miało 
miejsce podpisanie umów o współ-
pracy szkoły z oboma stowarzysze-
niami lotniczymi.

Ze strony szkoły umowę podpi-
sała dyrektor Elżbieta Jeleń. 

Prezes Lesław Karst podpisał ją 
w imieniu Warszawskiego Klubu Se-
niorów Lotnictwa, a prezes płk pil. 
Kazimierz Pogorzelski w imieniu Sto-
warzyszenia Lotników Polskich.

W trakcie spotkania prezes Karst 
przekazał dokument z decyzją Mini-
stra Kultury i Dziedzictwa Narodo-
wego o przyznaniu medalu „Opiekun 
Miejsc Pamięci Narodowej” Pani Dy-
rektor Elżbiecie Jeleń.

Obchody rocznicowe i podpisanie umowy o współpracy

SP nr 1 w Radzyminie pielęgnuje pamięć o bohaterskich lotnikach

Dyrektor SP nr 1 Elżbieta Jeleń, prezes Stowarzyszenia Lotników Polskich 
płk pil. Kazimierz Pogorzelski i prezes Warszawskiego Klubu Seniorów Lot-
nictwa Lesław Karst 

Uczestnicy uroczystości na Cmentarzu Poległych 1920 w Radzyminie

Oferuje:
kolorowe ubrania robocze typ szwedzki
fartuchy robocze
koszule flanelowe
ubrania robocze ocieplane
obuwie i rękawice oraz inne artykuły BHP

Czynne: pon. - pt. 8.00 - 18.00, sob. 8.00 - 13.00

Wykonujemy także nadruki firmowe!

04-464 Warszawa, ul. Chełmżyńska 158
tel./fax: 22 610-20-15

W SPRZEDAŻY: MASECZKI OCHRONNE, 
PRZYŁBICE I RĘKAWICZKI



Huzarzy Śmierci – Policjanci 
w Bitwie Warszawskiej 1920 

W ramach obchodów 100. rocznicy „Cudu nad Wisłą”  w Kuligowie 29 sierpnia odbyły się uro-
czystości upamiętniające Bitwę Warszawską 1920 roku. 

Podczas pokazów Centralnego Pododdziału Kontrterrorystycznego 
Policji BOA

Uroczystość zapoczątko-
wała „procesja do krzyży”, któ-
rych na terenie Kuligowa jest 
wiele. Według podań i legend 
w 1849 roku ludność puszczań-

ską zdziesiątkowała epidemia 
cholery. Mieszkańcy Kuligowa, 
broniąc się przed zarazą, usta-
wili przy  drogach drewniane 
krzyże, będące świadectwem 
ocalenia, jak i głębokiej wiary w 
boskie sprawstwo. Po dziś dzień 

we wsi stoją krzyże, a każdego 
roku, w sierpniu, odbywa się 
dziękczynna procesja.  

Tegoroczne obchody zosta-
ły objęte honorowym patrona-

tem Ministra Spraw Wewnętrz-
nych i Administracji Mariusza 
Kamińskiego. 

O godz. 17.30 odbyła się 
uroczysta msza św. w  intencji 
Ojczyzny i jej Obrońców w ko-
ściele parafialnym p.w. Matki 

Pod tablicą upamiętniającą udział polskich policjantów w walkach z 
bolszewikami w 1920 r. złożono wieńce

Starosta wołomiński Adam Lubiak i wójt Dąbrówki Radosław Korze-
niewski

Bożej Loretańskiej, po której 
nastąpiło złożenie kwiatów pod 
tablicą upamiętniającą udział 
polskich policjantów w walkach 
z bolszewikami w 1920 r.   

Przy honorowej asyście i 
werblach złożono wieńce. 

List okolicznościowy w 
imieniu Ministra Spraw We-
wnętrznych i Administracji 
Mariusza Kamińskiego odczy-
tał Michał Prószyński – Szef 
Gabinetu Politycznego Mini-
stra, który złożył organizato-
rom tegorocznych obchodów 
serdeczne podziękowania. 

Specjalne podziękowania 
w 100. rocznicę Bitwy War-
szawskiej 1920 oraz w uznaniu 
za wspieranie inicjatyw patrio-
tycznych i upamiętnianie waż-
nych wydarzeń historycznych 
istotnych dla podtrzymywania 
i pielęgnowania tożsamości na-
rodowej na ręce wójta Radosła-
wa Korzeniewskiego i dyrektor 
Gminnego Centrum Kultury 
– Anny Manieckiej złożył staro-
sta Adam Lubiak. 

Główną atrakcją rocznico-
wych obchodów były koncerty 
plenerowe: Orkiestry Reprezen-
tacyjnej Policji pod dyrygen-
turą kapelmistrza młodszego 
inspektora Janusza Trzepizura, 
przeplatany fragmentami listów 
i wspomnień żołnierzy z 1920 
roku, które przedstawiał Karol 
Woldan z Biura Edukacji Histo-
rycznej – Muzeum Policji KGP.   

Wystąpiła również Orkie-
stra Reprezentacyjna Wojska 
Polskiego pod batutą ppłk. Ar-
tura Czereszewskiego. 

Znakomicie zaprezentowa-
ły  się także Zespół Tańca Lu-
dowego „Promyki” z Wielisze-
wa oraz  Zespół Pieśni i Tańca 
Uniwersytetu Warszawskiego  
„Warszawianka”. 

Oprócz występów arty-
stycznych dużym zainteresowa-
niem cieszył się pokaz i manew-
ry Centralnego Pododdziału 
Kontrterrorystycznego Policji 
BOA. Podobnie stanowisko mo-
bilnego  laboratorium „Być jak 
Ignacy” przyciągające dużą gru-
pę widzów. 

Na zakończenie odbył się 
pokaz specjalny, okolicznościo-

wy pokaz pirotechniczny, do 
którego  wspólnie odliczali wójt  
i starosta. 

Serdeczne podziękowania 
za okazaną pomoc i zaanga-
żowanie w godne upamięt-
nienie 100. rocznicy Bitwy 
Warszawskiej 1920 władze 
Dąbrówki kierują do Adama 
Lubiaka – Starosty Wołomiń-
skiego, nadkomisarza Krzysz-
tofa Musielaka z Biura Edukacji 
Historycznej – Muzeum Policji 
KGP, Wiktora Oleśkiewicza, 
strażaków z OSP Kuligów, 
Chajęty oraz ZGK Dąbrówka, 
Wspólnoty Gruntowej Wsi Ku-

ligów za udostępnienie terenu 
oraz Skansenowi  w Kuligowie 
nad Bugiem. Wyrazy uznania 
należą się również współorga-
nizatorom wydarzenia, czyli 
Gminnemu Centrum Kultury 
w Dąbrówce oraz Gminnej Bi-
bliotece Publicznej w Dąbrówce, 
Fundacji „Rekonstruktorzy.pl 
Historia zawsze żywa. 

Zorganizowanie i prze-
prowadzenie uroczystości było 
możliwe dzięki wsparciu Dar-
czyńców: Fundacji PGNiG S.A. 
im. Ignacego Łukasiewicza, 
Fundacji PKO Bank Polski, Fun-
dacji „Orlen Dar Serca”. 


